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Abstract (en)
The assembly (1) has a pot lighting device (3) with luminous sources (4) supplied by electric supply units e.g. rechargeable batteries or
rechargeable cells, that are arranged in a cylindrical shaped case (5), where the sources include LEDs (40). A cylindrical housing receives the case.
The housing is provided in bottom and formed at level of an outer wall of a transparent or translucent glass pot (2). The case is integrated in the
housing. A flexible joint e.g. toric joint, is provided between the case and a wall of the housing to assure maintenance and blockage of the case in
the housing.

Abstract (fr)
L'invention concerne un ensemble comprenant un vase et un dispositif d'illumination du vase. Le dispositif d'illumination (3) comprenant des sources
de lumiére (4) alimentées par des moyens d'alimentation électriques, lesdits moyens d'alimentation électriques étant disposés dans un boitier (5),
un logement (6) pour la réception dudit boitier (5) étant prévu dans le fond du vase (2), formé au niveau de la paroi extérieure du vase, le boitier (5)
étant intégré dans le logement (6), un joint souple (7) comprimé entre le boitier (5) et la paroi dudit logement (6), assurant le maintien et le blocage
dudit boftier (5) dans le logement (6).
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